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sytuacji w Łagowie

Rozpoczęły się prace kolejnego zespołu problemowego Wojewódzkiej Rady Dialogu
Społecznego, która zajęła się sytuacją w gminie Łagów, związaną z uciążliwym ruchem
samochodów ciężarowych w tej miejscowości. Podczas pierwszego posiedzenia
zdiagnozowane zostały najważniejsze problemy mieszkańców.

Podczas posiedzenia przyjęty został regulamin działania zespołu. Do zadań zespołu należy
analizowanie rozwiązań oraz formułowanie opinii i wniosków w zakresie rozwiązania
problemów gminy Łagów, związanych z działaniem na jej terenie kopalń i zakładów
przeróbczych.

– Nasze spotkanie zostało zainspirowane przez Wojewódzką Radę Dialogu Społecznego,
która chce zająć się problemami mieszkańców gminy Łagów, związanymi z intensywnym
ruchem ciężarówek z kopalni znajdujących się w tej gminie. Ten problem prędzej czy później
musiał się pojawić, dlatego chcemy ustalić dziś jak najwięcej faktów, a na końcu naszej
pracy znaleźć kompromis dotyczący rozwiązania tej kwestii. Obu stronom zależy na
znalezieniu wspólnej drogi – powiedział Aleksander Kabziński, przewodniczący zespołu.

Dokładną sytuację związaną z działalnością kopalni na terenie Gminy Łagów przedstawił jej
wójt, Paweł Marwicki. Mówił on o współpracy z przedsiębiorcami prowadzącymi wydobycie,
poruszaniu się po drogach ładunków oraz przedstawił raport dotyczący oddziaływania na
środowisko.

– Wyniki kontroli jakości powietrza, które przeprowadzili naukowcy były zatrważające.
Pokazują one, że roczne dopuszczalne normy są przekroczone nawet 72 razy. To jest zgroza.
Do tego dochodzi zagrożenie bezpieczeństwa na drogach oraz inne uciążliwości dla
mieszkańców – mówił Paweł Marwicki, przedstawiając jednocześnie zespołowi dotychczas
podjęte działania przez gminę ku poprawie sytuacji mieszkańców.

W posiedzeniu uczestniczył również dyrektor Departamentu Rozwoju Obszarów Wiejskich i
Środowiska Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego, Sławomir
Neugebauer.

– Działalność ta z natury jest uciążliwa, ale poziom tej uciążliwości musi być dostosowany
do  korzyści społecznych płynących z działalności zakładu. Chcemy wypracować
cywilizowany poziom współpracy. Jako Samorząd dotychczas organizowaliśmy spotkania,
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zrobiliśmy przegląd, co możemy robić w najważniejszych kwestiach w sprawach prawnych.
Największym problemem wydaje się być samo egzekwowanie decyzji środowiskowych –
mówił Sławomir Neugebauer.
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